
BEWONERSOVERLEG VREDENBURG 
16-5-2023  
Wijkcentrum Vredenburcht, Slochterenweg 29 
 
 
Aanwezig :  
 
Bestuur SBV (Regina Ram (voorzitter), Henri van Klaveren (Penningmeester), Els 
Roelofs (secretaris/notulist) en Herman Brüggemann(algemeen bestuurslid) 
 
Gasten : Teunis Kalsbeek, Jasper Gevers, Rob Hazelaar, Lianne Guijt, Joey 
Stekkinger, Arjen Kalsbeek, Wietske Verhoef. 
 
Agenda: 
 - Opening 
 - Busstation en Passerelle 
 - Nieuwe school 
 - Terugblik Groningensingel 
 - AED cursus 
       -  Pauze  -  
 - Park Immerloo 
 - Wijkprijs 
 - Wijkactieplan 
 - Rondvraag 
 
Opening : De bewoners en de gasten worden welkom geheten door de voorzitter 
(Regina Ram)  
 
Presentatie busstation en Passerelle door Teunis Kalsbeek, Jasper Gevers, Rob 
Hazelaar en Lianne Guijt (stagiair).  
Via een PowerPoint presentatie wordt er uitgelegd hoe de vernieuwing van het 
busstation tot stand is gekomen. De provincie ondersteunt het met subsidie omdat ze 
de OV voorzieningen willen stimuleren. Er is een ontwerp gemaakt voor een 
overkapping van het busstation om het zoveel mogelijk als 1 geheel te zien. 
Het kruispunt is 26 mei weer open voor verkeer en dan wordt daarna verder gegaan 
met de werkzaamheden voor het winkelcentrum. 

- Vragen bewoners: 

• Graag een bredere en minder steile trap naar de Passerelle: gaan ze 
rekening mee houden. 

• Komen er zonnepanelen op de overkapping en/of wordt er verder 
vergroend?: dat zit niet in het ontwerp. 

• Loopt de overkapping van het busstation synchroon qua stijl met de 
Passerelle? : er is een eerste ontwerp gemaakt maar nog geen budget om 
het helemaal uit te werken. 

• Wie ontwerpt dit allemaal? Aannemer Dusseldorp Infra, Sloop en 
Milieutechniek maar de overkapping door ontwerper Ruud Jan Kokke. 



• Hoe staat het met de verbetering van de verkeersveiligheid? : 
trottoirbanden verhinderen het verkeer om binnendoor via de busbaan te 
rijden. Het voorstel van de bewoners om bus sluizen en drempels aan te 
leggen is niet verantwoord omdat dit verhindert om taxi’s door te laten en 
hulpdiensten. De drempel geven te veel overlast voor het normale 
doorgaande verkeer die zich wel aan de snelheid houden. 

 
 
Nieuwe school. 
In de 1e vergunning stond een balustrade op het dak die het zicht ontnam van de 
koel/warmte installatie. Bij de 2e vergunning is deze komen te vervallen waardoor je 
tegen een lelijk obstakel op het dak kijkt. De SBV heeft hiertegen bezwaar gemaakt 
maar via de gemeente het antwoord gekregen dat dit niet tegen de regels is.  
Er is wel door SBV opgemerkt dat waarschijnlijk door het ontbreken van deze 
omheining er misschien geluidsoverlast kan komen door deze apparatuur. De vraag 
is aan de bewoners dat als deze apparatuur in werking treedt of het geluid hiervan 
hinderlijk is. Dan kunnen bewoners dit melden aan het bestuur van de SBV. 

- Vragen en opmerkingen bewoners: 

• Welke functie hebben de paden die naar de school leiden? Volgens de 
gemeente is dit voor de afvoer van de containers en voor de fietsers en 
hulpdiensten. Het is geen hoofdfietspad van Delfzijlweg naar 
Oudeschanspad. 

 
 
Ontwikkelingen Groningensingel. 
Er komt een 2e bijeenkomst voor bewoners die niet op de 1e bijeenkomst aanwezig 
konden zijn. Velen ontvingen de uitnodiging pas 1 a 2 dagen van te voren. Bij 
navraag bleek er een fout te zijn geslopen in de bezorging van de uitnodigingen. 
Op 24 mei a.s. is deze 2e bijeenkomst gepland. Van 17.30-19.00 op het Croydonplein 
(De fontein). 
 
AED-cursus (Joey Stekkinger) 
Wederom wordt er bij voldoende belangstelling een reanimatiecursus georganiseerd 
die door de SBV gefinancierd gaat worden. 
Joey is burgerhulpverlener en beheert een AED apparaat. Na een zeer 
indrukwekkende presentatie kon men zich voor deze cursus bij hem opgeven (via de 
SBV kan dit ook via sbvredenburg@gmail.com)  Gelukkig zijn er voldoende AED’s in 
de wijk. Op de presentatie wordt duidelijk gemaakt dat elke seconde telt en hoe meer 
vrijwilligers des te sneller er hulp ingeschakeld kan worden. 

- Vragen bewoners: 

• Hoe is het onderhoud geregeld?  Dit wordt door hem onderhouden. 

• Hoe wordt men opgeroepen? Via 112 wordt de melding naar “Hartslag” 
doorgegeven die gelijk de dichtstbijzijnde aangesloten vrijwilligers inseint. 

 
 
Wijkactieplan. 
Op de vraag of er al ideeën zijn kwamen de volgende reacties: 

- Het bouwen van een wijkbatterij. De wijkbatterij zorgt ervoor dat elektriciteit 
collectief kan worden opgeslagen, waardoor pieken en dalen in de 
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hernieuwbare energieproductie overbrugd kunnen worden. O.a. de wijkbatterij 
in Oud-Heverlee voorkomt dat het verouderde elektriciteitsnet overbelast raak 

- Snelladers voor elektrische auto’s. 
- Het opnieuw inrichten van de parkeerplaatsen tussen de kastelenflats. 
- Handhaving van het ongeoorloofd parkeren op de stoep. 
- Bijpraten over de energieopwekking van het gemaal. 
- De aanwezigheid van TLO bij bewonersbijeenkomsten. 
- Het gemaaide gras geeft veel troep op de stoepen, kan hier anders mee 

omgegaan worden?  
- Kan er wat gedaan worden om de Duif meer licht te laten geven? In het 

donker is het bijna niet zichtbaar. 
Er is door de voorzitter de situatie met TLO toegelicht dat totdat het onderzoek 
afgesloten is geen samenwerking te verwachten zal zijn.  
Tevens is er de oproep tot meer bestuursleden, daar ook de secretaris heeft besloten 
te stoppen is de nood hoog.  
 
Park Immerloo. ( Arjen Kalsbeek.) 
Er wordt een presentatie gegeven over welke ideeën er zijn de komende tijd. O.a. 
Dialoogtafels in het park, voor iedereen die zich betrokken voelt bij het park. 
Langebanken project :  lange banken nodigen uit tot contact 
Kunstproeverij: o.a. Samen kunst maken. 
Buurtcamping is al gepland op 28 -30 juli. 
Het paviljoen is niet realiseerbaar omdat het park een waterwingebied is en daardoor 
op dit moment niet tot stand kan komen. Wel gaat men verder kijken of er misschien 
toch een en ander mogelijk is. 

- Vragen bewoners: 

• Kan er een excursie georganiseerd worden in het park ? Dit wordt door het 
Natuurcentrum al georganiseerd. 

De stichting Park Immerloo organiseert niet zelfstandig maar begeleidt initiatieven. 
O.a.Ramadanfeest. De gemeente draagt zorg voor de vergunningen. 
 

• Er zijn ook huizen gebouwd nabij het park ondanks dat het een 
waterwingebied is. Deze staan net buiten het waterwingebied. 

• De zon is niet te zien bij de zonnewende daar er een grote boom dit 
verhindert. Weinig kans dat deze boom daar weg gaat. 

 
Wijkprijs. 
Dit jaar willen we weer de wijkprijs gaan uitreiken. Deze bestaat uit “de Duif”en een 
waardebon. Er wordt een oproep gedaan om iemand uit de wijk te nomineren 
waarvan men denkt dat deze daarvoor in aanmerking komt. Naam, adres en 
omschrijving van het vrijwilligerswerk naar SBVredenburg@gmail.com of in de 
brievenbus in het wijkcentrum.  
 
Rondvraag. 

- Er is de vorige keer een oproep gedaan wie er overlast ondervond van de 
verlichting van het Rijnpoortgebouw. Er zou dan ter plekke door de ODRA 
worden gemeten of overlast inderdaad het geval was. Niemand heeft zich 
hiervoor opgegeven. 

- Hoe kunnen de bewoners van Vredenburg weer communiceren met TLO ? 
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Het voorstel is om een gezamenlijke brief richting college te sturen met het 
verzoek om TLO weer als gesprekspartner te ontmoeten. SBV zal met 
goedkeuring van de aanwezigen hier actie in ondernemen. 

- Namens de SWOA (Wietske Verhoef) doet zij een oproep of er interesse is om 
thema cursussen aan te bieden o.a. over dementie. 
Tevens nodigt zij alle bewoners van Vredenburg uit om de heropening van de 
Petersborgh bij te wonen op 25 mei van 14.00 – 17.30. 

 
 
Ingekomen email van de wijkagenten dat zij verhinderd zijn deze avond maar bij 
vragen kunnen wij hen per email bereiken. Dit is op deze avond helaas niet 
gecommuniceerd maar bij deze alsnog:  
 wijkagenten-kronenburg-vredenburg@politie.nl 
 
 
www.vredenburg.info 
 
sbVredenburg@gmail.com 
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